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 ישראל, דני, סיגל, אמיל, ברוניה, יוסי.רון, : נוכחים

 גנאדי, גבריאלה. :חסרים

 פיני, עופרה. :ועדת ביקורת נוכחים

 תומר רשף. :חסריםועדת ביקורת 

 בין הישיבות שצריכים לקבל עליהם החלטות וועד מובאות כאן ההחלטות  נם ענייניםבמידה ויש 
  או באישור טלפוני. סאפ דרך התכתבות בוואט שאושרו/לא אושרו

 בפרוטוקול וועד הקרוב לאחר ההחלטה. ההחלטות ותוצאות ההצבעה מובאת להלן לצורך רישומן

 .והן מהוות החלטות ועד מנהל לכל דבר ועניין

  הכספים שאנו דנים עליהם בישיבות מובאות לידיעת חברי הוועד וחברי וועדת ביקורת,                   כל נושאי

 אך לא מצוינות בפרוטוקול.

 על סדר היום :

 אישורים בוואט סאפ: .1

 אישור רחל נגר להצטרפות למסגרות העמותה: 1.1

 וטף:ש .2

 והחלטות שוטפות בעניין העמותה. רון ראובן עדכון יו"ר 2.1

 לפתיחת הליגות.הכנות  2.2

 .24/25אישור תקנון המשחקים ותקנוני הטורנירים לעונת  2.2.1

 אישור תקציב העמותה. 2.2.2

 אישור זיכויי שחקנים לפי פעילויות. 2.2.3

 אסיפה כללית. 2.2.4

 . יוצג באסיפה כללית הקרובה.תוההתחייבואישור אופיר פרץ  2.2.5

 הקשור להתאחדות.חבר וועד וחבר וועד מנהל בהתאחדות. עדכון בכל  -עדכון יוסי ניפרבסקי 2.3

 סגן היו"ר ישראל יעקובוביץ.עדכון  2.4

 סיגל אמיתי.עדכון הגזברית  2.5

 דיון פתוח לכל נושא שיועלה ע"י חברי הוועד. 2.6

 

 

 החלטות וניהול ישיבה 

 אישורים והחלטות וואט סאפ: .1

 אישור רחל נגר להצטרפות למסגרות העמותה: 1.1

 1/9/24הועלה לאישור ע"י רון בתאריך  1.1.1

 ערב טוב לכולם.

 שחקנית בליגה למקומות עבודה, -רחל נגר 

 מבקשת להצטרף לעמותה.

 ומה אתם אומרים. למישהוהאם יש התנגדות 

 תודה 

 אנא השיבו שאדע מה אני מחזיר תשובה

 אני בעד קבלתה. –דני שמש  .א

 בעד. –גנאדי  .ב



 

 

 ערב טוב בשמחה. –סיגל  .ג

 בעד. –גבריאלה  .ד

 בעד. –ישראל  .ה

 אני בעד. –רון  .ו

 מקובלת. –ברוניה  .ז

 בעד. –אמיל  .ח

 סימן לייק. –יוסי  .ט

  החלטת הוועד פה אחד לקבל את רחל למסגרות העמותה.

 רון יטפלל בניירת ובצירופה לקבוצה 

 סיגל תשלח לרחל את העלויות הכספיות לעונה הקרובה.

 

 והחלטות שוטפות בעניין העמותה. רון ראובן עדכון יו"ר .2

 רון מעדכן על מצב הכספי של העמותה וצפי על סגירת שנה חיובית במיוחד. 2.1

 אנו לקראת סוף הישורת לפתיחת הליגה,

 ביום ג' תתקיים אסיפה כללית שבה נחלק את הגביעים והמדליות לשחקנים מעונות קודמות. 2.1.1

 פתיחת העונה את התשלומים לעמותה אנו נעשה את כל הנדרש שהשחקנים ישלמו לפני 2.1.2

 באסיפה הכללית נציג את הקבוצות התקנונים וכללי המשמעת לעונה הקרובה. 2.1.3

 .ה החדשה ונטבול תפוח בדבשנרים לחיים לשננשב מסביב לשולחנות,  2.1.4

 לפתיחת הליגות.הכנות  2.2

 .24/25אישור תקנון המשחקים ותקנוני הטורנירים לעונת  2.2.1

 אושר פה אחד. 2024/25תקנון המשחקים לעונת 

 אישור תקציב העמותה. 2.2.2

 אושר פה אחד. 2025שנת לו 2024/25תקציב העמותה לעונת המשחקים 

 אישור זיכויי שחקנים לפי פעילויות. 2.2.3

 .6הועלתה בקשה ע"י יוסי ניפרבסקי לכלול את החזר ההוצאות על כביש 

 בהצבעה בעניין אושר פה אחד ובהתאם לקבלות נסיעה בחופף לפעילות העמותה.

 )מצורף לפרוטוקול קובץ הזיכויים( אושר פה אחד. 6אישור הזיכוי לשחקנים בתוספת כביש 

 אסיפה כללית. 2.2.4

 השחקנים. כל האמור והאישורים יועלו באסיפה הכללית לידיעת

 אישור אופיר פרץ וההתחייבות. יוצג באסיפה כללית הקרובה. 2.2.5

 בותו של אופיר באסיפה נדחתה.ילבקשתי להעלות את התחי

אשר הועבר  28/8/24ולפי מכתבו מתאריך  ולהתחייבותשחקן עמותה בכפוף  ריישאולכן אופיר 

 לוועד.

 אופיר פרץ

 משה קהירי

0548146330 

Ofirp866@gmail.com 

 28.8.24ך:תארי

 

 עמותת באולינג נגב  

 

 לכבוד: הנהלת עמותת באולינג נגב,

 

 2024-2025הנדון: בקשה להצטרפות לעונת הבאולינג 

 

 



 

 

 שלום רב,

 

אולינג נגב. כחובב בבעמותת  2024-2025אני פונה אליכם בבקשה להצטרף לעונת הבאולינג 

יין לקחת חלק פעיל בעונה הקרובה באולינג מזה זמן רב, ולאור האהבה שלי לספורט זה, אני מעונ

 ולייצג את העמותה בטורנירים ובאירועים השונים.

מני להשתתף עקב עומס בעבודה ויציבותי ( נבצר מ2023-2024ברצוני לציין שבעונה הקודמת )

בתוך העסק של הבאולינג. למרות הקשיים הללו, המשכתי לעקוב אחרי הפעילות של העמותה 

חק שלי בזמני הפנוי. כעת, כאשר הנסיבות השתנו ואני פנוי ומנהל ולשמור על כישורי המש

 משמרת בבאולינג, אני נרגש לחזור למגרש ולהיות חלק מהעונה הקרובה.

ברצוני להביע את התנצלותי הכנה על כך שלא יכולתי לשחק בעונת הבאולינג שנה שעברה, למרות 

געה בקבוצה ובתוכניות שהיו לנו, ואני שהתחייבתי לכך בתחילת העונה. אני מבין שהיעדרותי פ

הסיבות להיעדרותי היו בלתי צפויות ולא בשליטתי, אך אני מבין שכך או כך  מצטער על כך מאוד.

הייתי צריך לעדכן אתכם מוקדם יותר ולמצוא פתרון חלופי. אני מעריך מאוד את הקבוצה ואת כל 

 השחקנים .

אני מבטיח שאעשה את כל המאמצים להימנע ממקרים דומים בעתיד, ואני מקווה שתוכלו לקבל 

 את התנצלותי הכנה.

אני מאמין שעמותת באולינג נגב תספק לי את המסגרת המתאימה להמשך שיפור היכולות שלי, 

בתחום  תוך כדי השתלבות בקהילה תומכת ומקצועית. כמו כן, אני בטוח שהניסיון וההישגים שלי

 יוכלו לתרום גם הם להצלחת העמותה.

 אשמח לשמוע מכם בקרוב בנוגע להמשך התהליך ולשלבים הנדרשים להשלמת ההצטרפות.

 

 בברכה,

 אופיר פרץ

 

 הל בהתאחדות. עדכון בכל הקשור להתאחדות.חבר וועד וחבר וועד מנ -עדכון יוסי ניפרבסקי 2.3

 יוסי עדכן את סיגל לשלוח מיל להתאחדות ולהירשם לתחרות של הסניורים.

 זיכוי על הנסיעה בכביש. 6יוסי ביקש לדון בהחזר הוצאות כביש 

 2.2.3 –התקבלה החלטה ראו סעיף 

 למחויבויות נוספות.את הישיבה  יוסי עזב

 

 עדכון סגן היו"ר ישראל יעקובוביץ. 2.4
 ישראל מעדכן את הוועד על מצב הכספי של ה.כ.י  2.4.1

 נוצר מצב שבו שחקנים מקבלים שובר על זכיה בכסף ואין לשובר כיסוי. 2.4.2

 פאביין וכמאל יוסף השתתפו בטורניר סניורים שילמו ממיטב כספם במזומן ולא יכולים לממש את          

 .זכותם לקבל את הפרס שבו זכו         

 צוג את תוכנית המשחקים וביקש שכולם יבדקו שאין התנגשויות בין משחקי יישראל שלח בקבוצות הי 2.4.3

   פניה לכל קפטן בכל קבוצת  ל בסדר ואנו משחקים מול כל הקבוצותוהסניורים לקבוצת המועדון ושהכ         

 .ייצוג         

 

 עדכון הגזברית סיגל אמיתי. 2.5

 ומים.כל השחקנים לעונת המשחקים קיבלו את פירוט התשל 2.5.1

 אדאג להזכיר לכולם לגבי התשלום ונדאג לגבות הכל לפני פתיחת עונת המשחקים. 2.5.2

 

 

 

 רשם: רון ראובן     


